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Maandag verzorg ik voor medewerkers een cursus Ontwikkel je politieke antenne. Ik spreek 
over gemeente en gemeenschap, democratie en samenspel en over krachtenveld en 
spelers. Het is belangrijk voor medewerkers het hele speelveld van maatschappelijke, 
gemeentelijke en politieke spelers te overzien, het samenspel te doorgronden en er een 
eigen rol in te vervullen. ’s Middags heb ik, samen met wethouders Wouter Catsburg en 
Marcel Fluitman, met medewerkers een gesprek over de nieuwe Omgevingswet. Het 
betekent meer samenhang in visie en uitvoering, meer samenhang in inwonersparticipatie en 
een bundeling van wet- en regelgeving. Het bovenliggende doel is gezamenlijk de beste 
bijdrage te leveren aan een goed leven in Zeist. 
In de wekelijkse vergadering van B&W nemen we besluiten over de verkoop van 
bedrijfsgrond aan een huurder en over de werkwijze van een woonvereniging in een nieuw 
wooncomplex in het voormalige kantoorpand van de Seyster Veste op de Zeisteroever. 
Daarnaast verlenen we vergunning voor het transformeren van het kantoorpand Lenteleven 
aan de Utrechtseweg naar 94 huurwoningen. Rondom lunchtijd zijn we bij de officiële 
overdracht van de Gouden Koets. Dat is een bewonersinitiatief in Hoge Dennen 
Kerckebosch voor het vervoer van ouderen die minder mobiel zijn. Aan het eind van de 
middag fiets ik naar de Meent in Zeist-West. Ik ga op bezoek bij het echtpaar Brouwer dat 
zestig jaar is getrouwd. Het is een levendige ontmoeting. ´s Avonds komt de gemeenteraad 
kort bijeen. De ingekomen post vraagt de meeste spreektijd; onder andere over de 
verhuizing van een hondenclub naar Austerlitz en duurzaamheid. 
Woensdag spreek ik met Bea Rozewinkel en Nikki Mousset van de bibliotheek Zeist. Op 
verzoek geef ik op woensdagmiddag 12 juni een Kindercollege in de bibliotheek. Thema is: 
wat is het burgemeester te zijn en wat doe je dan precies? Ik verheug me erop. ’s Middags is 
in de raadzaal een naturalisatie-ceremonie. Bijna twintig Zeisternaren krijgen het document 
van Nederlanderschap. De achtergrond van de mensen – jong en oud, man en vrouw -, is 
divers, Europees en Afrikaans, Midden-Oosten en Zuid-Amerikaans. Veelzijdig Zeist.  
Donderdag heb ik een intern werkoverleg over personen met verward gedrag en een drietal 
wetten dat van kracht wordt met ingang van 1 januari 2020. Het zijn de Wet verplichte 
geestelijke gezondheidszorg, de Wet zorg en dwang en de Wet forensische zorg. We 
bereiden de wetswijzigingen voor de Zeister praktijk voor. Tussen de bedrijven door ontvang 
ik van Gerrie Pouwelse en Willem Bos het Informatieboekje de Zonnebloem Zeist. Het ziet er 
prachtig uit; de 40-jarige lokale afdeling van de Zonnebloem is springlevend. Mooi werk. ’s 
Middags neem ik deel aan het Impact Event Duurzaam Zeist, georganiseerd door de 
jubilerende Rotary Op Seyst, tezamen met vele partners. Het is een feestelijke parade van 
inspiratie voor duurzaamheid in Zeist. Er gebeurt veel op dit vlak; kracht in de samenleving. 
Vrijdag verdiep ik mij in de viering van 75 jaar bevrijding in de gemeente Zeist. Mei 2020 
wordt bijzonder. Ook bereid ik de invoering van het Kinderlintje voor. Hierover is onlangs in 
de gemeenteraad een motie aangenomen. Zaterdagavond is er het Liedrecital van Mark 
Padmore, tenor, en Julius Drake, piano. De Kerkzaal van de EBG is volledig bezet; het 
Internationaal Lied Festival excelleert. 
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